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Planeringsmöte 2023-04-13

Agenda:

1. Välkomna

a. Ordförande För Skånes VBF hälsade välkomna

2. Närvaro

a. Närvaro enligt närvarolista ovan.

3. Val av mötesordförande

a. Göran Henrysson valdes till ordförande för mötet

4. Val av mötessekreterare

a. Patrik Ekstrand valdes till mötets sekreterare

5. Erfarenheter säsong 2022-2023

a. Medaljer

i. Pantning av kidsvolley medaljer kommer eventuellt att genomföras till

hösten. Styrelsen kommer att utarbeta ett förslag om hur det

eventuellt ska genomföras.

b. Kidsvolley har försökt indelas till mer lokala tävlingar i närheten av

hemmaklubbar. Mötet anser att fortsättningsvis ska det genomföras 3

gemensamma kidsvolley tävlingar på hösten respektive på våren

c. Level 4 grön och svart nivå

i. Det har varit bra med att spela med grön och svart nivå.

ii. Grön och svart bör inte genomföras samma helg (om de inte spelas

samtidigt och på samma plats).

d. Level 5

i. Det var en diskussion om man ska spela med ungdomsboll eller med

seniorboll.

mötet beslutatde att man kan spela med både ungdomsboll eller

seniorboll. Ungdomsboll har dock företräde om ett lag önskar spela

med ungdomsboll.

ii. Mixade lag är tillåtet att delta med, utan att begära dispens.
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iii. Det fördes en diskussion om att spela matcher på tid.

Mötet fastställde att spela på tid kan vara ett verktyg att använda om

det är många lag som tävlar samtidigt och man önskar att säkerställa

en sluttid på tävlingen, för att dagen inte ska bli för lång.

e. Level 6

i. Har under året spelat i nivå grön och svart. Det fördes en diskussion

om det ska vara nivåindelat eller ej. Inget beslut togs på punkten, utan

beroende på nästa års spelschema och upplägg för det då bestämmas.

f. Level 7

i. Det framfördes synpunkter om Skånes VBF skall anordna level 7 eller

ej. Olika synpunkter på nivån framfördes om det behövs eller ej. Bland

annat fördes diskussionen om att man inte ska börja spela 6-manna

istället. Mötet fattade inget beslut i frågan.

g. Gränsfejd

i. Har varit bra. Dock så har det varit färre deltagande lag från

Sydsvenska VBF än tidigare. Synpunkten som framfördes är att man

bör spela gränsfejden med samma bollval som vid övriga

tävlingar/sammandrag under året. Man ska då veta att Sydsvenska VBF

väljer att spela med seniorboll.

h. Serie/sammandrag U16/18

i. På flickor U16/18 har det varit ett stort deltagande av flera olika lag.

Man tycker att det har varit bra nivå på indelning, grön och svart nivå.

Svart borde kunna spelas i en serieform istället för sammandrag.

ii. På pojksidan har det varit en skillnad på nivån mellan lagen då U16 och

U18 har spelat tillsammans. Man märker också en större skillnad av

nivån bland killarna utifrån hur länge som de har spelat.

6. Förslag förändringar säsong 2022/2023

a. Förslag från Lunds och Malmö om hur säsongen kan indelas och spelas för

barn och ungdomar.

i. Syftet med förslaget är att skapa kortare speldagar. Klubbarna bakom

förslaget upplever att sammandrag i nuvarande form kan vara för

långa. U16/18 bör spelas i serieform och spelas vid tätare tillfällen med

fullständiga matcher (3 set). Dessa dagar bör också vara kortare än

dagens sammandrag för U16/18.
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Inskickat förslag är ett exempel på upplägg. Det är schematiskt

framtaget. Slutlig utformning beror på antal anmälda lag i de olika

nivåerna och tillgång till hallar. Man kan sammanfatta förslaget som att

små barn har anpassat spel och kortare dagar. Äldre barn spelar oftare

och fulla matcher.

Tävlingsfrekve
ns Format

Deltagande lag
per tävling

Omgångar per
tävling

Total
tid Kommentarer

Kids
Volley Var 4-5 vecka Spelas på tid

No Limit. This
does not seem to
have been an
issue so far.

3 rounds * 12
minutes.
Pause 10 minutes
3 rounds * 12
minutes
Afterwards Medals.

1,5
hours

Level 4 &
Level 5

Var fjärde 3-4
vecka Spelas på tid ???

5 Rounds * 17
minutes.
3 minutes to switch
teams/referees.
20 minutes for
Medals 2 hours

Level 6/7 Var tredje vecka
Bäst av tre set, fulla
set

3-4 lag per
tillgänglig bana Enbart gruppspel 3 hours

Om fler lag än tre per
grupp, så bör seten
starta på 7-10 poäng,
så att inte dagen blir
för lång

U16/U18 Varannan vecka

Spelas som serie.
Bäst av tre set, fulla
set

Tre
lagssammandrag

Seriesammandrag
med anmälan. Om
klubbar inte får ihop
spelare så får de
lämna wo (händer
även i andra idrotter)

Generella kommentarer:
- Alla verkar överens om att spela oftare och kortare tävlingar.
- Ju äldre barnen/ungdomarna blir, ju oftare vill de spela.
- Frågan om hur viktigt det är att utse en vinnare varje gång kan diskuteras. Viktigt hur vi som tränare kommunicerar det med
barnen. En variant är att från och med Level 5 så avslutas hösten och våren med en Skåne cup, som då kan bli en heldags/hel
helgs turnering med vinnare.

ii. En diskussion om förslaget genomfördes. Några av
synpunkterna handlade om vad som anses vara en lång dag.
Mötet framförde att det är olika referensramar vad som är en
lång dag utifrån ålder på barn och ungdom. Några framförde
också att om tävlingstillfällen ökar kan det vara svårt för klubbar
som har samma tränare på flera nivåer att orka delta vid fler
helger. Lund och Malmö menade att man ska läsa förslaget som
en modell att minska längden på dagarna som yngre barn spelar
sammandrag. Tätheten på sammandrag i förslaget är på 4-5
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veckor för kidsvolley och 3-4 veckor för level 4 och 5. Det innebär
ca en gång per månad. Det framfördes förslag på hur man skulle
kunna lösa problematik på om det blir många lag som anmäler
sig till ett sammandrag. Där skulle då arrangerande klubb kunna
dela in dagen i 2 st 3-h pass, så att fler lag får plats samtidigt.

diskussionen var lång och till slut kom man fram till att
andemeningen i lagt förslag för Kidsvolley, Level 4, level 5, level 6
och Level 7 ska försöka implementeras nästa säsong.

U16/18 ska genomföras som seriespel. Serien kommer att
motsvara nuvarande svart nivå.
Serien ska ge möjlighet till att indelas i grupper och möjlighet att
anmäla nya lag vid fastställda tillfällen under säsongen.
Nuvarande grön nivå kan genomföras som sammandrag under
säsongen. Mötet diskuterade att man kan välja att enbart spela
gruppspel på grön nivå, i syfte att förkorta speldagen.

7. Profixio

i. Patrik Ekstrand informerade om att styrelsen har börjat undersöka om

Profixio skulle kunna nyttjas som verktyg för anmälan och spelschema

vid sammandrag och seriespel. Kvarvarande frågor är kostnaden för att

nyttja detta system, samt om det är enkelt att använda profixio som

anmälningsverktyg och kunna hantera ändringar i ett sent skede vid

genomförandet av kommande tävling.

8. Hemsida

i. Patrik Ekstrand informerade om arbetet med ändring av Hemsida efter

att tidigare webblösning upphörde för Svensk volleyboll. Magdalena

Henrysson har varit väldigt drivande och fått Skånes volleybolls

hemsida att vara presentabel. Styrelsen upplever en stor avsaknad av

kunskap, framförhållning, hjälpsamhet och lyhördhet från Svenska

volleybollförbundet i genomförandet av transformeringen. MH har

ställt frågor till förbundet ca 1 år innan genomförandet utan att ha fått

något svar. Vissa frågor är fortfarande obesvarade, vilket medför att

Skånes arbete med hemsida blir utdraget och en form av hopplöshet

av oförstående upplevs från vår sida.

9. Utbildningar/tränarkurser och domarutbildning

i. Helen informerade om hur kurser har genomförts och hur man kan

önska få utbildning/kurs.
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10. Beachvolley

i. Det finns ingen som har anmält sig till styrelsen att arbeta med

Beachfrågan. Nuvarande styrelses antal räcker i nuvarande form inte

till att också driva beachtävlingar och sammandrag i Skåne.

ii. Styrelsen uppmanar klubbar till att anordna ungdomstävlingar och

andra tävlingar i beachvolleyboll. Klubbarna som anmäler tävlingar till

Skånes volleybollförbund har på så sätt också enligt regelverket löst

problemet med att sanktionera sin tävling. Skånes VBF kommer

annonser på hemsidan om kommande tävling/sammandrag. Klubben

som genomför tävlingen/sammandrag tar emot anmälningarna och

genomför spelschema.

11. Läger/Höstlovsläger

i. Örkelljunga genomför läger under jullovet.

12. Övrigt

i. Information om att årsmötet kommer att genomföras 20 maj. Kallelse

kommer skickas ut under vecka 16. Patrik Ekstrand uppmanade

klubbar att nominera fler medlemmar till styrelsen. Nuvarande styrelse

består av 4 personer. Det hade blivit en bättre balans och bättre

representation från klubbar med fler styrelsemedlemmar. Ser gärna en

styrelse om 6-7 medlemmar. Det behöver inte vara individer som har

t-ex- styrelseuppdrag i egen klubb, utan det fungerar väldigt bra med

andra som vill säkerställa att tävlingar, sammandrag och utbildningar

blir på bästa sätt i Skåne. Skåne är redan ett förbund som är väldigt

drivande i Sverige inom volleyboll och därför tror den nuvarande

styrelsen att fler krafter behövs för att vi ska kunna fortsätta denna

utveckling.

ii. Göran Henrysson informerade om att han kommer lämna sitt uppdrag

som styrelsemedlem i Skånes volleybollförbund efter genomförd

säsong.

13. Avslutning

a. Mötesordförande avslutade mötet och tackade alla för deras deltagande.

Göran Henrysson Patrik Ekstrand
Mötesordförande Sekreterare


